
 Udtalelser 

 Aale Borgerforening er en forening som er s��et for at �lgodese borgerne bedst muligt. De�e indebærer at 
 a�olde diverse arrangementer i løbet af året såsom Fastelavn, Sankt Hans, Juletræsfest og meget mere. 

 Borgerforeningen samarbejder med de enkelte foreninger i byen, for at fremme byens sammenhold, 
 fællesskab og udvikling. 

 Denne padel banen vil være med �l at fremme sundhed, fællesskaber, nye bekendtskaber samt �lflytning �l 
 byen. 

 Aale Borgerforening vil med stor interesse se frem �l at være en del af de�e projekt. 

 Bethina Nielsen 

 Formand, Aale Borgerforening 

 —-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Aale Hjortsvang Børneby (skole, SFO og børnehave) hilser al�d gode nye ini�a�ver i nærområdet velkomne. 
 Padel-projektet i Aale bliver en del af lokalområdet, hvor både skole og børnehave færdes, og vi ser en 
 padelbane som et projekt, der kan mo�vere flere børn �l at bevæge sig. Vi kan også fores�lle os at beny�e 
 padelbanen som en del af idrætsundervisningen for de større elever. Vi er ikke i tvivl om, at �ltaget vil gøre 
 vores lokalområde mere a�rak�vt for børnefamilier og/eller fastholde andre indbyggere og dermed give 
 lokalområdet et godt samlingssted for sundt samvær og fællesskab, der kan smi�e af på børn og unge i 
 området. 

 Tove Møller Trankjær 

 Fmd. Aale Hjortsvang Børneby 

 —-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Formålet med Aale Hjortsvang Lokalråd er at være paraply for områdets foreninger og være lokalområdets 
 kontakt �l kommunen. Når Aale Hjortsvang Lokalråd modtager en henvendelse om, at bidrage �l i 
 samarbejde med Åle Ungdoms- og Idrætsforening om muligheden for etablering af en padelbane i Åle vil vi 
 gerne det. 

 Padel  har været en hur�gvoksende idrætsgren, hvor mange foreninger �lbyder denne idrætsgren i deres 
 forening på lige fod med andre sportsgrene, såsom fodbold, badminton og gymnas�k. 

 Med den store succes med lokal udstykning af et størrer boligområde i Aale og et s�gende antal �lfly�ere 
 tror vi på, at én padelbane i Aale vil bidrage �l et a�rak�vt lokalområde, hvor vi kan �lbyde forskelligartetet 
 idrætsgrene. Med den store interesse der er for idrætsgrenen forventer vi ikke, at det bliver i konkurrence 
 med Rask Mølles baner, idet der er så stor e�erspørgsel på baner og �der. 

 Der er stor opbakning i lokalområdet �l etablering af banen. 

 Kari-Ann Broeng 

 Aale Hjortsvang Lokalråd 


